
Referat fra bestyrelsesmøde i SKG 16.02.2021

Mødedeltagere: Povl Munk (PM), Bjarne Svendsen (BS), Helle Rahbek Thomsen (HRT), Leif

Harboe (LH), Jørgen Nielsen (JN), Leif Jensen (LJ), Lene Merete Krath (LK), suppleant Hanna

Kristensen (HK)

Afbud:

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

2. Indkommet post

Intet under dette punkt.

3. Regnskab 2020

Regnskab 2020 blev gennemgået.

Der er anvendt i alt 579.730 kr. til ”Materialer til bane” men efter overførsel af

300.000 kr. fra hensættelserne 2019, udviser regnskabet et forbrug på 270.730 kr.

Shoppen har givet et overskud på 121.705 kr. mod 80.000 kr. i 2019.

Resultatet for 2020 er et overskud på 362.406 kr. , der hensættes til 2021 primært til

”maskiner samt banen”. Derefter viser regnskab 2020 et resultat på 0 kr.

Regnskab 2020 samt budget 2021 vil blive udsendt til medlemmerne.

4. Budget 2021

Budget blev gennemgået og viser et forventet resultat/overskud på 6.500 kr.

Hensættelserne fra regnskab 2020 er ikke indeholdt i budgettet 2021.

Posten ”materialer til bane” er afstemt med chefgreenkeeper.

5. Generalforsamling 2021

Vi afventer hvilke udmeldinger der kommer ift. at kunne afholde generalforsamlingen. Som

restriktionerne er nu kan vi ikke afholde generalforsamlingen.
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6. Medlemsstatus

Vi har fået 50 nye medlemmer.

7. Status greenkeepergården

Der er kommet en prioriteret ønskeliste fra Baneudvalget ift. maskiner, forbedringer på banen

samt yderligere mandskab.

Bestyrelsen besluttede, at der skal ansættes en greenkeeper på halv tid. Der investeres i en

maskine til lufte fairways og opsamle til kr. 65.000,- kr. Rough klipning igangsættes, når vejret

tillader. Der indhentes pris på oprensning af søerne. Hvis prisen er max. 35-40.000,- kr. kan

arbejdet igangsættes.

8. Referater fra udvalg

Der er fra Husudvalget kommet et ønske om en skærm, som kan vise sponsorerne på den ene

halvdel og information og tilbud fra Shoppen i den anden halvdel. Det blev besluttet, at

investere i en sådan skærm.

PM har holdt møde vedr. ProBox, da den nuværende skal skiftes ud. Der er kommet et krav

om, at det skal være trådløs ift. brug af Dankort. Med den nye bliver det muligt at betale med

MobilPay.

Begynderudvalget har haft et evalueringsmøde ift. nye medlemmer. Der skal gøres mere ud af

at undervise i Golfbox. Der er kommet nye med i udvalget, så arbejdsbyrden bliver fordelt.

Sponsorudvalget: Der bliver afholdt sponsormatch den 28. maj og den 18. september 2021.

Turneringsudvalget: Der er kommet 3 nye medlemmer i udvalget. Turneringerne er endnu

ikke lagt i Golfbox, men dagene er blokeret.

9. Information til medlemmer

● Bestyrelsen har overvejet at afholde generalforsamlingen virtuelt, men vi har besluttet at

udsætte den, indtil det bliver muligt at afvikle fysisk. Der er lovhjemmel til at udskyde

generalforsamlingen p.g.a. Covid-19. Informationen udsendes via Golfbox til alle

medlemmer.

● Nyhedsbrev fra Baneudvalget
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10. Opsamlingspunkter

Der er sendt en ansøgning til Spar Nord Fonden, som skal bruges til nye tee skilte, hvis den

bliver imødekommet.

11. Næste møde

Næste møde er den 16. marts 2021 kl. 16.30. Hvis vi ikke må mødes fysisk indkalder HRT til

mødet på Teams.

Pkt. til næste møde: Opfølgning på elforbrug og Generalforsamling.

12. Eventuelt

Intet

Side 1


